
PROTOK6L NT XXVIII/2I
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 29.12.2021 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kulturv w Sura2u.

Ad.l.
Obrady otworzyla i przewodniczyla przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoSi obrad. W sesji

uczestniczyli Radni, BurmistrzSurula, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, solrysi

orazzaproszeni go6cie (listy obecnoSci stanowi4 zal4cznik do protokolu).

Ad.2.
Pani Przewodnicz1ca przedstawila proponowany porzqdek obrad:

l. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Sura'2u.

z. Przyjgcie porzqdku obrad.
:. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sura2 na lata2022-2029.
+. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia budZetu gminy na2022r.
s. Projekt uchwaty w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza SuraZa.

o. Projekt uchwaty w sprawie prryjgcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania

Narkomanii w Gminie Sura2 na 2022 rok.
z. Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Rady Miejskiej

w Sura2u i statych Komisji Rady.
s. Przyjgcie protokolu obrad z XXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

o. Informacja Burmistrza Surala z podjqtych dzialai migdzy sesjami.

ro.Zapylania i wolne wnioski.
ll.Sprawy r62ne.
rz.Zakoficzenie obrad XXUII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Radni Rady Miejskiej w Sura2u porz4dek obrad przyjgli 15 glosami za,przy 15

osobach obecnych.

Ad.3.
Zapoznano radnych z projektern uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy SuraZ na lata2022-2029.
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Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy t\torz4c projekt budZetu gminy
oraz Wieloletniq Prognozg Finansow4 na kolejne lata r6wnieZ zostanq zalolone
maksymalne stawki podatk6w lokalnych ?

Pani Skarbnik wyja5nila, i2 nale2y tak zrobii, aby byl spelniony czyli dodatni
indywidualny wska2nik zadlu2enia gminy. WskaZnik ujemny spowoduje, i2 Rada
nie moze uchwalii bud2etu a co za tym idzie zrealizowa( planowanych
inwestycj i.
Pan Jaroszko stwierdzil, i2 w inwestycjach zwigkszono wydatki o kwotg 150.000
zl na instalacjg kanalizacyjnq w Sura2u i do jakiej inwestycjijest to dopisane ?

Pani Przewodniczqca wyjaSnila, i2 gmina dostala 900.000 zl dofinansowania na
rozbudowg kanalizacji tylko w mieScie Sura2 i z tej kwoty zabezpieczono 150.000
zl na wykonanie dokumentacji.
Pan Owczarczuk zwr6cil siE z pytaniem czy jest ju2 jaki6 plan odno5nie
rozbudowy wiw inwestycji, w jakim miejscu zostanie ona rozbudowana ?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na komisjach byla o tym mowa i poinformowano
radnych, gdzie brakuje kanalizacji tj. (na ul. Jagielloriskiej, na ul. Granicznej na
ul. Zagumiennej, na koricu ul. Bielskiej, na ,,Piszczewie" oraz na wykonanie
przykanalik6w ) i na te brakuj4ce elementy zostanie uykonana dokumentacja.
Pan Danilczuk stwierdzil, i2 mo2e bgdzie potrzeba przedlu2enia komuS
wodociqgu na terenach wiejskich.
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ Srodki te moZna wydatkowai wylqcznie na
kanalizacjg w mieScie Sura2.
Pan Jaroszko zaznaczyl, aby wykonywai projekty r6wnie2 na terenach wiejskich.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 mieszkaricy caty czas pytajq czy bgd4 nabory na
wykonanie przydomowych ocryszczalni 6ciek6w. Zaznaczyl, iz informacje
o takich naborach powinny byi oglaszane, niekoniecznie tylko na stronie
internetowej, gdyL nie ka2dy ma do niej dostgp.
Pan Sekretarz wyjaSnil, i2 o kaZdych ogloszeniach s4 r6wnie2 informowani
sohysi. Zaznaczyl Pan Sekretarz r6wnie2, iZ przy projekcie budowy
przydomowych oczyszczalni w miejscowo5ci Lesznia i Doktorce, 30 % os6b
zrezygnowalo z wykonania takiej oczyszczalni.
Pani Przewodnicz4ca poprosila, aby w przyszlym roku ponowii nab6r na
wykonan i e przydomow yc h o czy szczalni Sc i ek6w.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: l0 os6b za,4 osoby przeciw, I osoba sig wstrzymala,przy 15
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie uchwalenia bud2etu gminy
na2022r.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem dlaczego w bud2ecie na rok 2022 ,.,na
drogi" zabezpieczono mniejsz4 kwotg ni2 w 2021r. ? Dodal, iz mieszkaicy plac4
maksymalne stawki podatku i nale2y im te drogi zrobit., gdy2 po tych drogach
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je2d2q drogie sprzgty. Zaznaczyl radny, i2 jest to krzywdz4ce dla mieszkaric6w,
2e nie zostala w budZecie zabezpieczona wigksza kwota z przeznaczeniem na
drogi.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 byly wykonywane drobne naprawy dr6g
w miejscowoSciach wiejskich, a w autopoprawce do bud2etu zostaly
uwzglgdnione wszystkie sugestie radnych odnoSnie dr6g wiejskich. Dodal Pan
Burmistrz, i2 w ciqgu roku, te2 bgdq zmiany w budZecie i przy zmianach
w budZecie mo2na bgdzie przesun46 Srodki.
Pan Owczraczukzaznaczyl, i2 obowi4zkiem Gminy jest dbanie o drogi.
Pani Przewodnicz1ca stwierdzila, iZnakaLhdej sesji oraz komisji byly zglaszane
potrzeby odnoSnie dr6g wiejskich i zakahdym razem byla odpowiedZ, iZ nie ma
na to pienigdry. Dodala Pani Przewodnicz4ca, i2 sugestiq radnych bylo
zabezpieczenie na 2022r. wylszel kwoty ni2 w 2021r. na remonty dr6g
gminnych.
Pan Burmistrz stwierdzil. iz pierwszym obowiqzkiem jest zr6wnowa2enie
budZetu. Nadmienil r6wnie2, izbgdzie mo2na przesunqi Srodki, jak juz bgdzie
wiadomo w jakiej wysokoSci zostanQ wolne Srodki.
PanOwczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, czy Wodociqgi Podlaskie, kt6re przejmq
w administrowanie siei wodoci4gow4, bgd4 placid podatek ?

Pan Burmistrz stwierdzil, iz bgdq placid czy"nsz dzier2awny.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, czy Wody Polskie zatwierdzily ju2
stawki?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz na chwilg obecnq taryf nie zostaly jeszcze

zatwierdzone w zwiqzku z czym przekazanie nie odbgdzie sig od 0l stycznia,
tylko najprawdopodobniej od 0l marca.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 mieszkaricy monitujq o naprawg dr6g, gdyz jeSli

maszyny zostan4 uszkodzone na takich drogach, to bgd4 skladane pisma do gminy
o odszkodowanie za uszkodzenia takich maszyn.
Pani Przewodniczqca podsumowala, i2 nale2y pilnorvad, aby Srodki
w przyszlorocznym budzecie zostaty przesunigte, a drogi naprawione.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 9 os6b za, 5 os6b przeciw, I osoba sig wstrzymala, przy 15

osobach obecnych. lmienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.s.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia
Burmistrza SuraZa.
Pan Woloszczyk stwierdzit, i2 radni nie majq wptywu na podwyZkg
wynagrodzenia. Zaznaczyl radny i2 ta podwy2ka powinna motywowad Pana
Burmistrza do dalszej wspolpracy i do pracy nie tylko na terenie miasta Sura2, ale
teZ na terenach wiejskich.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 wynagrodzenie wzrasta o 72oh. Zrvr6cila sig
Pani radna z pytaniern jaki bEdzie roczny kosa dla budZetu w zwiqzku ze

L Gt,)



wzrostem wynagrodzenia? i kiedy zostanie wyplacone wyr6wnanie
wynagrodzenia, kt6re musi zostai wyr6wnane od 01 sierpnia 2021r. i czy s4 na
to pieniqdze?
Pani Skarbnik zaznaczyla,, i2 wyr6wnanie zostanie wyplacone z obecnego
budzetu do korlca 2021r. i sq zabezpieczone pieniqdze na ten cel. Dodala Pani
Skarbnik 2e miesigczna r62nica pomigdzy obecnym wynagrodzeniem a

wynagrodzeniem wynikaj4cym z dzisiejszej uchwaty to kwota 6 63021, a roczny
koszr dla budzetu to 79 60021.
Dodala Pani Dziemianiuk, i2 radni s4 zobligowani do podjEcia w/w uchwaly,
a regulacje prawne w tej sprawie sq niesprawiedliwe, gdyZ stawki minimalnego
wynagrodzenia obowi4zuj4 w gminach do 15 000 mieszkaric6w, gdzie nasza
gmina liczy zaledwie ok 2 000. Stwierdzila Pani Dziemianiuk, iz radni we
wszystkich gminach s4,,postawieni pod Scianq".
Zwr6clla sig r6wnie2 Pani Dziemianiuk z pyaniem jaki bEdzie roczny koszt
podwyzek 5Yo dla pracownik6w w 2022 roku ?

Pani Skarbnik wyja6nila, i2 nale2y zaznaczyt, 2e chodzi tu r6wnie2
o pracownik6w szkoty, przedszkola, MGOK, MGOPS i jest to kwota ok. 80 000
zl.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, iZ suma podwy2ek to kwota 159 00021. Dodala,i2
w projekcie budZetu byty r6wnie2 przewidziane podwyZki dla radnych, ale radni
nie podjgli takiej decyzji. Zwr6ctla sig radna z pytaniem, jaka jest kwota wzrostu
dochod6w z podatk6w, zwi1zanych z ustaleniem stawek maksymalnych ?
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 jest to kwota I 70 000 zl.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 wzrost podatk6w nie zostanie wydatkowany na
i nwestycj e, poniewaz wzrosly koszty utrzymania adm i n i stracj i.
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 dochody gminy powinny wzrosn46 duZo wczeSniej,
aby wskaZniki w Wieloletniej Prognozie Finansowej byty lepiej wykazywane.
Pani Klosko odnoszqc sig do 5% podwy2ek dla pracownik6w zwr6cila sig
z proSb4, aby nie ,,wrnrcat, wszystkich pracownik6w do jednego worka."
Pan Bibulowicz stwierdzil, i2 pracownicy przy obecnej inflacji bgdq
poszkodowani t4 5o podwy2kq.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem do Pana Burmistrza, cry jego zdaniem radni
te|zasfu2yli na podwy2ki diet ?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w projekcie bud2etu byly uwzglgdnione podwyZki
diet dla radnych, ale radni z tych podwy2ek zrezygnowali.
Pani Wyszkowska zaznaczyla, i2 nie uslyszala w jakim zakresie bgdq szly
oszczqdnoSci administracyjne. Dodala, i2 pewne dzialania, kt6re dotychczas byty
w gestii gminy przechodzE gdzie indziej, np. przechodzi sprawa administrowania
wodociqgami. przechodzi sprawa wyplacania 500+, by6 mo2e jeszcze inne. W
mviqzku z czym radna oczekiwala, i2 bEdq jakie5 propozycje ograniczenia etatow,
lub uzasadnienia,i2te etaty sq niezbgdne. Stwierdzila radna,i2takiej odpowiedzi
nie otrrymala.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
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Wynik glosowania: 9 os6b za, 2 osoby przeciw,4 osoby sig rvstrzymaly,przy l5
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.6.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie przyjgcia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych otaz
Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Sura2 na 2022 rok.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokotu.

4d.7.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy
Rady Miejskiej w Sura2u i statych Komisji Rady.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z proSbq, aby w I kwartale lv planie pracy obu
komisji wprowadzii punkt: Analiza wynik6w kontroli zewngtrmych
i wewngtrznych w Gminie Sura2. Dodala radna, i2 jeSli gmina jest kontrolowana
przez instytucje zewngtrzne to dobrze by byto, 2eby radni mieli wiedzg na ten
temat, jak dziala gmina, cry s4 jakieri nieprawidlowoSci.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pro5bq, aby dopisai w II kwartale w planie pracy
obu komisji punkt: Wizja lokalna stanu nieruchomoSci gminnych.
Pani Klosko zwr6cila sig z pro5bq do Pana Burmistrza, aby pod koniec kazdego
kwartalu informowal na sesjach radnych o pozyskanych Srodkach dla gminy.
o tym jak przebiegaty rozmowy z organizacjami samorz4dowl,mi.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 w pierwszym kwartale, na pocz4tku stycznia
powinno sig rozmawiai o zakupie autokaru otaz wozu stra2ackiego. Dodal radny
i2 w rozmowach na temat autokaru szkolnego powinna sig r6wnie2 wypowiedziei
Pani Dyrektor Zespolu Szkot i Plac6wek O6wiatowo-Wychovrawczych w Sura2u
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 gmina posiada 4 samochody i naleZaloby
stworzyi jakiS regulamin korzystania z tych samochod6w, jak r6r.r'nie2 zasad
w jaki spos6b sig korzysta, kto rozlicza, kto wydaje kartg wozu.
Pan Mlodzianowski jako przewodniczqcy komisji rewizyj nej stwierdzil, i2 l4
stycznia planuje przeprowadzii kontrolg pojazd6w naleZ4cych do Gn.riny SuraZ,
sprawdzii stan samochod6w, dokumentacjg, kto obsluguje te pojazdy i kto ma je
na stanie. Dodal radny, i2 tego dnia chcialby rownie2 poruszyi temat zakupu
autokaru.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly z zaproponowanymi zmianami.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.

Ad.8.
Przyjgcie protokolu obrad z XXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
Przyst4piono do glosowania protokolu:
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Wynik glosowania: 14 os6b za, I osoba sig wstrzymala, pny 15 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.9.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr-apiriski, przedstawil informacjE z podjgtych
dzialafr mi gdzy sesj am i :

- spotkanie i rozmowy z projektantem dr6g ul. Zagumiennej i ul. Granicznej
i rozmowy o ewentualnych korektach w projektach,
- podpisanie umowy notarialnej na sprzedaZ dzialek przy ulicy Osiedlowej,
- spotkanie z dyrektorem Powiatowego Zarz4du Dr6g i rozrnowy dotyczqce
projektu drogi powiatowej Rynki-Sredziriskie w tym pewne uzgodnienia
i opracowanie szczeg6l6w,
- spotkanie z Komendantem Miejskim Paristwowej Stra2y Po2amej
w Biatymstoku,
- udzial w posiedzeniu Zarz4du Stowarzyszenia Gmin G6mej Narwi,
- udzial w posiedzeniu Zarz1du Lokalnej Grupy Dzialania Narew,
- spotkanie z przedstawicielem spolki PKS Nowa i rozmowy dotycz4ce dalszej
wsp6lpracy,
- spotkanie z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego, kt6re dotyczylo
spraw zwi4zanych z,,Polskim tr-adem",
- spotkanie i rozmowy z Dyrektorem Zespolu Szkol i Plac6wek O6wiatowo-
Wychowawcrych w Sura2u i om6wienie bieZ4cych spraw,
- podpisanie umowy ze spolk4 Wodoci4gi Podlaskie na administrowanie sieci
wodno-kanal i zacyj nej,

Ad.t0.
Zapytania i wolne wnioski
Pani Przewodniczqca zwr6cila sig z pyaniem, czy Pan Burmistrz wykonal ju2
zalecenia jakie byly zawarte w poprzednim protokole? Przypomniala Pani
Przewodnicz4ca, iz Pan Owczarczuk wnioskowal, o zgloszenie do Powiatu
usunigcia piasku z asfaltu drogi powiatowej Zawyki-Sredziriskie, Pan Karczewski
wnioskowal o sprzEtnigcie piasku z jezdni na ul. KoScielnej. Pan Bibulowicz
wnioskowal o nawiezienie kruszywa na drogg gminn4 r6wnolegl4 do ul.
Osiedlowej. Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem cry bgdzie wykonywana
dokumentacja na drogg w Doktorcach natzw. Doling ?, oraz jak potoczyla siE

sprawa slupa z firm4 KOBA ?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 wi9kszo56 zostala zrobiona, Nie zostalo tylko
nawiezione kruszywo, ze wzglgdu na to, iz na tej drodze jest teraz woda. JeSli
chodzi o firmg KOBA, to ta sprawa zostanie rozwiEzana j u2 w nowym roku.
Natomiast jeSli chodzi o dokumentacjg to radni zdecydowali, aby te Srodki, kt6re
byly przeznaczone na projekty dr6g gminnych w bud2ecie przesunqi na ,,wolne
Srodki" i tak zostalo zrobione.
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Pan Woloszcryk zwr6cil sig z pytaniem czy zostaly zgloszone pl'zepusty na
drogach powiatowych w miejscowoSciach Doktorce i Lesznia ?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zostalo to zgloszone.
Pani Przewodnicz4ca dodala, aby na przyszle sesje, Pan Burmistrz sam odnosil
sig do takich punkt6w.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem czy wiadomo ju2 coS na temat mostu
w Doktorcach ?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w tej chwili jest realizowana bieZ4ca naprawa tego
mosfu.
Pani Dziemianiuk dodala, i2 radni Powiatu Bialostockiego zabezpieczyli na ten
cel kwotg 100.000 zl w swoim budZecie aby poprawii stan tego mostu.

Ad.ll.
Sprawy r62ne
Pani Przewodnicz4ca zapoznala radnych z podaniami Ochotniczej StraZy
Po2amej w Sura2u skierowanymi do Rady Miejskiej w Sura2u. Pierwsze podanie
dotyczylo naprawy przylqcza intemetowego w budynku Remizy OSP, a drugie
dotyczylo proSby o dofinansowanie w kwocie 30021 wyjazdu mlodzieZowej
druZyny poZamiczej na lodowisko oraz udostgpnienie autokaru z kierowc4.
Dodala Pani Przewodnicz4ca, Ze temat przylqcza intemetowego zostanie za

chwilg rozwi4zany, natomiast kwota dofinansowania mo2e zostat, przeznaczona
z funduszu antyalkoholowego, na co OSP zloZy stosowny wniosek.
Pan Seketarz zapoznal radnych z mo2liwoSci4 skladania wniosk6w w kolejnym
naborze w programie ,,Polski tr-ad" i poprosil o propozycje inwestycji, jakie
mialyby zostai zrealizowane.
Pani Przewodnicz4ca zaproponowala aby do posiedzenia komisji, kt6ra jest
zaplanowana na l4 stycznia,, zglasza( swoje propozycje.
Pan Danilczuk zwr6cil sig z pytaniem, czy mo2na podciqgnqd drogg Rynki-
Sredziriskie pod ,,Polski l-ad" ?

Pan Sekretarz stwierdzil, i2 sugestia po analizie pierwszego naboru byla taka,2e
bardziej preferowane sq projekty o ni2szej wartoSci z terminem realizacji do 12

miesigcy, ale oczywiScie byla to tylko interpretacja, wiec nale2y sig nad Ww
propozycjq zastanowii i uzgodnii z Powiatowym ZarzqdemDr6g.
Pan Woloszczyk zwr6cil siq z pytaniem do Pana Burmistrza co wyniknglo
z rozmowy z komendantem OSP odnoSnie nabycia wozu stra2ackiego ?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 rozmawial z Komendantem Paristwowej Stra2y
Po2amej, przy kt6rej byl rownie2 obecny komendant OSP w Sura2u. Rozmowa
dotyczyla ewentualnego przekazania przez PSP za odpowiedniq sumg,
samochodu strazackiego.
Pan Owczarczuk zwr6cil siE z pytaniem czy w 2022 roku bEdzie zrobiona
dokumentacja na drogg Rynki-Sredziriskie, gdyzjest ona niebezpieczna i stwarza
zagr o2enie d I a m i eszkaric6w.
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Pan Burmistrz stwierdzil, 2e ta dokumentacja jest ju2 wykonywana i bgdzie
gotowa do korica sierpnia.
Pan Bibulowicz nalegal, aby zastanowi6 sig nad zloZeniem wniosku z,,Polskiego
tr-adu" na wlasn4 oczyszczalnig riciek6w, gdy? bgdzie ona slu2yla calej gminie.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, i2 je6li pracownicy MGOPS zostanQ
odci42eni z niekt6rych obowi4zk6w, to czy nie warto by bylo pochylid sig bardziej
nad osobami samotnymi, lub nie do korica sprawnymi, kt6rzy maj4 problem
z dostaniem sig do lekarza lub apteki, zwlaszcza jeSli nie sq zmotoryzowani
szczeg6lnie w okresie zimowym, gdy2 jest to ogromny problem dla wielu os6b,
szczeg6lnie z teren6w wiejskich. Radna prosila, aby sig przyjrzeC temu
problemowi.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem do Pana Burmistrza czy przewiduje
w przyszlym roku cyt. ,, jakiS ruch pracownik6w administracji" gdyZ cyt. ,jakaS
praca zostanie przeloaona na inne tory"?.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w administracji, na wodociqgach jest tylko % etatu.
Dodal Pan burmistrz, i2 do zadan urzEdu dochodz4 nowe obowiqzki, takie jak
program Czyste powietrze, sprawy Zarzqdzania Kryzysowego sprawy zwi4zane
z ObronnoSciq. Natomiast jeSti chodzi o MGOPS, to po nowym roku dojdzie
dodatek oslonowy oraz specjalistyczne uslugi opiekuricze.
Pani Przewodniczqca zwr6cila sig z pytaniem, czy Pan Burmistrz zamierza
przedlu2yt umowg z pracownikiem, kt6remu obecna umowa o pracA koricry sig
z koricem roku, oraz czy ten pracownik sprawdza sig na swoim stanowisku ?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ ta osoba ma sw6j zakres obowi4zk6w i w tym
zakresie pracuje, zajmuje sig przede wszystkim sprawami zwiqzanymi
z obronnoSciq, gdy2 do korica roku pewne dzialania muszq zostai zakoficzone.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, iZ prry zatrudnieniu pracownika do referatu
budownictwa chodzilo o to, aby odciq2yi pozostatych pracownik6w tego referatu,
kt6ry ma najwigcej pracy, zwr6cila sig pani radna z pytaniem czy ta osob a odciq2a
tych pracownik6w?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w tej chwili ten pracownik jest bardziej skupiony na
sprawach zwi4zanych z obronnoSci4, ze wzglgdu na potrzebg wykonania tych
prac w wymaganych terminach a opr6cz tego pracuje przy innych zadaniach.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, iZ Podlaski Urz4d Wojew6dzki finansowal
wynagrodzenie Kierownika Urzgdu Stanu Cywilnego, zostalo to czgsciowo
zmniejszone w zwi4zku z koniecmoSciq wykonl.wania mniejszych obowiqzk6w
i z tego co Przewodnicz4ca pamiEta, w zakresie obowiqzk6w Kierownika byla
Obrona Cywilna oraz Zarzqdzanie Kryzysowe. Zdaniem Pani Przewodnicz4cej,
dziwnym jest to, 2e do tak wa2nych spraw zwi4zanych z obronnoSci4, jest
zatrudniony mlody, nowy pracownik, bez doSwiadczenia.
Pani Dziemianiuk zwr6cila siE z pytaniem, co jeSli sig okaZe, 2e za jaki{ czas
podjgta zostanie decyzja o ponownym przejeciu przez gming w administrowanie
sieci wod-kan, czy wtedy zn6w bgdzie zatrudniona nowa osoba ?



Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 nic takiego nie jest planowane
i trudno odnieSi sig do tego, co bgdzie polniej, gdyz caly czas dochodzq nowe
zadania.
Pan Bibulowicz zwr6cil sig z pytaniem, czy mienie ruchome, czyli samoch6d te2
zostanie przekazany spolce Wodoci4gi Podlaskie ?

Pan Burmistrz stwierdzil, iz samoch6d nie zostanie przekazany.
Pani Przewodniczqca zasugerowala Panu Burmistrzowi, aby nie wiEzal sig
z nowymi pracownikami umowami na czas nieokeSlony, gdy2 kadencja koriczy
siq za dwa lata. Poprosila Pani Przewod nicz4ca, aby Pan Burmistrz mial to na
uwadze.
Pan Burmistrz zwr6cil sig do radnych aby zdawali sobie sprawe z tego, 2e kazdego
nowego pracownika trzeba przyucza( od poczQtku do wszystkich spraw
zwi1zanych z jego zakresem obowi4zk6w.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, iz nie zawsze w zakresie obowiqzk6w
wynikaj4cych z ogloszonego konkursu, ten pracownik sig sprawdza.

Ad.l2.
Zakohczenie obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. I lr0.

Przewodniczacy Rady Miejskiej

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

Protokolowala: S. Laskowska 0r*

-g-



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia29 gIudnia2O2l t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: '15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozedku

obrad

Przedmiot gloso\rvania Za Przeciw Wstrzymujqcy

1 Przyjgcie porzqdku obrad. 15 0 0

Kzysaof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Krzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111



SURAZ

PROTOKOT- Gt-OSOWANIA
zdnia29 gtudnia2021 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowan ia: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot gtosowania Pzeciw Wstzymujqcy

2 Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Su i'a2 nalata 2[27-2T'29.

10 4 1

KzysAof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk PRZECIW
Jullta Dziemianauk WSTRZ
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Ktosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Kzysztof Pafrkowski

Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska PRZECIW
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
zdnia29 grudnia2O2l t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glo oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw WstrzymujEcy

3 Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia
bud2etu gminy na2022t.

I 5 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk PRZECIW
Julita Dziemianiuk PRZECIW
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawet Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Kzysztof Pafrkowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska PRZECIW
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 29 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjeto

Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot gtosowania Za Przeciw Wstrzymulqcy

Projekt uchwaty w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Burmistrza Sura2a.

9 2 4

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk PRZECIW
Julita Dziemianiuk WSTRZ
AgnieszkaEdyta ipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka WSTRZ
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA

PRZECIW
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
\A/ieslaw Marian Woloszczyk WSTRZ
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

4

Bogdan Owczarczuk



SURAZ

PROTOKoL GLOSOWANIA
zdnia29 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych gl,os6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glos oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqcy

5 Projekt uchwaly w sprawie ptzyjecia
Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiq4nrania Problem6w
Alkoholowych oraz Pzeciwdzialania
Narkomanii w Gminie Sura2na2022
rok.

15 0 0

ZAKrzysztof Bibulowicz

ZAMiroslaw Danilczuk

ZAJulita Dziemianiuk

ZAPawel Jaroszko

ZAgnacy Karczewski

ZAAgniearkarftsko
ZAKrzysztof Mlodzianowski

ZAlwona Nowicka

ZABogdan Owczarczuk

ZAilsaof Paikowski

ZAAdam Sosnowski

n WoloszczykWieslaw M

Halina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

1t1

ZA

ZA
ZA



SURAZ

PROTOK6t- GT.OSOWANIA
z dnia 29 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjeto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Przeciw Wstzymujqcy

6 Projekt uchwaty w sprawie
zatwierdzenia plan6w pracy Rady
Miejskiej w Sura2u i statych Komisji
Rady.

't5 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Mrroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka

Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Palrkowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL Gt-OSOWANIA
z dnia 29 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot gtosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

7 Przyjgcie protokolu obrad z XXVII sesji
Rady Miejskiej w Sura2u.

14 0 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
J ulita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Kzysztof Pafkowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw I\Iarian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111


